
Izvještaj izvanredne sjednice vodstva Studentskog centra 

u Zagrebu s predstavnicima stanara Studentskog doma 

Stjepan Radić 

 

Datum i vrijeme: 11.3.2022. u 14:30 

Mjesto: Studentski dom Stjepan Radić, deseti paviljon, soba 2 

 

Na sastanku prisutni: 

Miro Bošnjak- ravnatelj Studentskog centra Zagreb, 

Vlado Levak- pomoćnik ravnatelja za sektor „Studentski smještaj“, 

Damir Majdak- voditelj sigurnosti Studentskog doma Stjepan Radić, 

Boženko Ćosić- upravitelj Studentskog doma Stjepan Radić, 

Mateo Josipović- predsjednik domskog odbora Studentskog doma Stjepan Radić 

 

Glavni zaključci sastanka: 

• otvaranje minimalno tri ulaza u Studentsko naselje Stjepan Radić. Trenutni smjerovi 

ulaza od strane tramvajske stanice, južni ulaz prema domu odbojke i ulaz prema 

Kineziološkom fakultetu. Dogovorena izrada dodatnog osvjetljenja i postavljanje video 

nadzora na ulaze prema Horvaćanskom zavoju (iza 6. i 7. paviljona) s ciljem otvaranja i 

tog ulaza u što skorijem roku. Broj otvorenih ulaza u večernjim satima ovisiti će o 

epidemiološkim mjerama i procjeni sigurnosti za studente-stanare studentskog doma. 

• prestanak sustavne kontrole ključeva na ulazima u studentski dom. Sukladno ovlastima, 

djelatnici SCZG i ugovorene zaštitarske tvrtke i dalje imaju pravo nasumične provjere 

osoba koje ulaze u studentski dom radi provođenja sigurnosnih mjera. 

• dodatna kontrola ispravnosti evakuacijskih izlaza iz paviljona u cilju sprječavanja 

ilegalnih upada kroz iste 

• usuglašena je potreba za normalizacijom studentskih druženja stanara studentskog doma 

SD „Stjepan Radić“ u području studentskog doma s naglaskom na prestanak ograničenja 

okupljanja na „klupicama“ 

• izneseno je izvješće ugrađenosti novih 6 rutera u učionice paviljona 5. kategorije te je 

pokrenuta podjela dodatnih stolica po paviljonima i ista nastavlja kroz idući tjedan 

• iznesen je problem radnog vremena studentskih restorana pa će ravnatelj poduzeti sve 

korake da se taj problem što prije riješi 

• informirani smo da je aplikacija za rezerviranje treninga i praonice u fazi testiranja te je 

puštanje u rad predviđeno do kraja ovog mjeseca i da je aplikacija za beskontaktno 

plaćanje u menzama gotova te se uskoro kreće u ugradnju potrebne infrastrukture 

 

 

 

Mateo Josipović 

predsjednik domskog odbora Sava 


